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SLS NAPOVEDNIK 

 
NAPOVEDNIK SLS DOGODKOV ZA AKTUALNI TEDEN 

(od 30. marca 2009 do 5. aprila 2009) 
 

 
PONEDELJEK, 30. marec 2009: 
 ob 9. uri 14. nujna seja Odbora DZ RS za zunanjo politiko, katerega član je 

poslanec SLS Jakob Presečnik  
 ob 15. uri 4. redna seja Državnega zbora Republike Slovenije  

 
TOREK,  31. marec 2009:  
 ob 9. uri 4. redna seja Državnega zbora Republike Slovenije  
 ob 14. uri 23. seja Komisije Državnega sveta RS za državno ureditev, katere 

člana sta državna svetnika SLS Darko Fras in Jože Slivšek  
 ob 17. uri 1. izredna seja Sveta Slovenske ljudske stranke, ki bo v prostorih 

Gospodarske zbornice Slovenije, Dimičeva 13, Ljubljana, Dvorana C Nanos 
 ob 20. uri finale oddaje Piramida, v katerem bo tekmoval poslanec SLS mag. 

Radovan Žerjav  
  
SREDA, 1. april 2009:  

 ob 9. uri 4. redna seja Državnega zbora Republike Slovenije 
 

ČETRTEK, 2. april 2009: 
 ob 14. uri 4. redna seja Odbora DZ RS za gospodarstvo, katerega član je 

poslanec SLS Franc Bogovič  
 ob 17. uri 5. redna seja Glavnega odbora SLS, ki bo v župnijskem uradu Dol pri 

Ljubljani, Dol 1f, Dol pri Ljubljani 
 
NEDELJA, 5. april 2009: 
 ob 10. uri sestanek članov RO SLS Prekmurje na sedežu RO SLS Prekmurje  
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SLS O NAJ NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH TEDNA 

 
 

Bojan Šrot odstopil z mesta predsednika SLS 
 
Na 7. redni seji Sveta SLS je Bojan Šrot nepreklicno odstopil z mesta predsednika SLS. 
»Za odstop sem se odločil, ker je težko in naporno voditi stranko brez funkcije v 
Ljubljani. Sem edini predsednik parlamentarne stranke, ki nimam funkcije v Ljubljani. 
Ob tem se včasih počutim, kot da tekmujem v teku na 100 metrov in sem štartal iz 
garderobe,« je dejal Šrot, ki je še dodal, da če nisi v Ljubljani, je težko biti vsak dan v 
središču dogajanja. Po besedah Bojana Šrota je ta odločitev v zraku visela že nekaj 
časa, vse od lanskih parlamentarnih volitev, ko je predlagal sklic predčasnega volilnega 
Kongresa, vendar organi stranke tega niso podprli. Kot je še dodal Šrot, na Kongresu 
SLS ne namerava kandidirati za nobeno funkcijo.  
Predsednik sveta stranke in vodja Poslanske skupine SLS Jakob Presečnik je ob 
odstopu predsednika SLS Bojana Šrota povedal, da takšna odločitev ni bila posebno 
presenečenje za ožje vodstvo SLS in da je kljub tej odločitvi na seji Sveta SLS prevladalo 
optimistično vzdušje. »Pričakujem, da bo vodenje SLS v prihodnje prevzel nekdo izmed 
poklicnih politikov, nekdo iz poslanske skupine SLS. Mene osebno pa funkcija 
predsednika SLS ne zanima.« je še poudaril Presečnik.  
SLS bo do volilnega kongresa, ki bo predvidoma sredi maja, vodil podpredsednik SLS 
Janez Podobnik. Točen datum kongresa bosta določila Svet SLS in Glavni odbor SLS. 
Med možnimi kandidati za predsednika SLS Bojan Šrot vidi poslanca SLS in župana 
občine Krško Franca Bogoviča in poslanca SLS mag. Radovana Žerjava. »O tem, koliko 
bo kandidatov, za zdaj še ni mogoče govoriti, saj je treba najprej izpeljati vse 
kandidacijske postopke. Oba večkrat omenjena kandidata pa imata veliko potrebnih 
političnih izkušenj in vse potrebne osebnostne lastnosti predsednika SLS,« je še poudaril 
Šrot.  
 
Več v video izjavi Bojana Šrota na http://www.youtube.com/watch?v=5Zi5GDkZBTs 
 

http://www.youtube.com/watch?v=5Zi5GDkZBTs
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Več v video izjavi Jakoba Presečnika na: 
http://www.youtube.com/watch?v=gX2Zp0sDIog 
 
Izjava za medije, ki jo je po zaključku 18. redne seje Izvršilnega odbora Slovenske 
ljudske stranke na aktualne politične teme podal predsednik SLS Bojan Šrot: 
http://www.youtube.com/watch?v=i3v75NviFRU 
 
Podpredsednik SLS Janez Podobnik je podal izjavo za medije po končani 4. izredni seji 
Izvršilnega odbora SLS, 26.3.2009 v Ljubljani. Temi izjave sta bili priprava stranke na 
izredni volilni Kongres po odstopu Bojana Šrota in priprava na evropske volitve: 
http://www.youtube.com/watch?v=iuLUNJjeMiI 
 
 

 
Poslanska skupina SLS 

 
Državni zbor RS je na pobudo SLS sprejel predlog dopolnitve zakona o 
izvršbi in zavarovanju  
 
Poslanci Državnega zbora RS so na današnji seji, 27. marca 2009, na predlog 
poslanske skupine SLS sprejeli novelo zakona o izvršbi in zavarovanju. Bistvo dopolnitve 
Zakona je, da so izvzeti iz izvršbe tudi prejemki, ki jih pomoči potrebnim posameznikom 
ali družinam namenijo humanitarne organizacije (kot je npr. Karitas, Rdeči križ ipd.) za 
blažitev socialne stiske. S tem predlogom zakona želijo poslanci SLS dodati en 
kamenček v mozaiku reševanja socialnih stisk in  problemov, ki so še posebej aktualni v 
trenutni finančni in gospodarski situaciji.  
 
Kot je v obrazložitvi poudaril poslanec SLS Gvido Kres predlog zakona ureja, kar bi že 
moralo biti vključeno med izjeme pri izvršbi, saj so humanitarni prejemki podobno 
urejeni v zakonu o dohodnini, oproščeni davka. Tudi v postopku izvršbe je treba 
upoštevati ustavno določbo o socialni državi ter posameznikom in družinam v stiski 
omogočiti dostojno preživetje, je še dodal Kres. V podporo predlogu zakona, je poslanec 
SLS mag. Radovan Žerjav dejal, da je taka pomoč v času krize še posebej dobrodošla in 
pomembna, saj kot slišimo, se skladišča humanitarnih organizacij hitro praznijo. »V 

http://www.youtube.com/watch?v=gX2Zp0sDIog
http://www.youtube.com/watch?v=i3v75NviFRU
http://www.youtube.com/watch?v=iuLUNJjeMiI
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Slovenski ljudski stranki pozivamo Vlado, da razmisli o pomoči tem humanitarnim 
organizacijam in da jim priskoči na pomoč.« je še dodal Žerjav. 
Vlada je v obrazložitvi podprla cilj in namen zakona, prisluhnila je tudi drugemu delu 
predlagane dopolnitve  poslancev SLS in obljubila, da bo v obsežnejši noveli Zakona o 
izvršbi, ki jo že pripravlja, uredila tudi način izvzema za prejemke od dobrodelnih 
ustanov, saj podpirajo tudi ta name poslancev. Zaradi zahtevnosti in zaradi zaščite 
upnikov, pa želijo tovrstne prejemke oz. humanitarne ustanove, bolj določno in 
omejevalno opredeliti v postopku izvršb. 
Vlada in koalicijske stranke pa so nasprotovale drugemu delu dopolnitve, ki so jo 
predlagali poslanci SLS, in sicer, da bi iz izvršbe izvzeli tudi prejemke, ki jih pomoči 
potrebnim namenijo dobrodelne humanitarne ustanove, ki delujejo na področju vzgoje 
in izobraževanja, otroškega varstva, zdravstva, invalidskega in socialnega varstva, kot so 
npr. Anin sklad, za pomoč velikim družinam, Ajdin sklad, za izobraževanje in pomoč za 
kmečke otroke, Ustanova Za Pomoč Starejšim - Fundacija Gera, idr. 
 
 
SLS:  Slovenija ne sme pristati na ločeno reševanje vprašanja meje med 
Slovenijo in Hrvaško ter dostopom Slovenije na odprto morje 
 
 
SLS odločno zavrača domnevni nov kompromisni predlog evropskega komisarja za 
širitev Ollija Rehna o reševanju vprašanja meje med Slovenijo in Hrvaško, po katerem 
naj bi se vprašanje slovenskega dostopa do odprtega morja ločilo od pravnega spora 
glede meje, kot naj bi po poročanju STA danes v Hluboki nad Vltavo dejal avstrijski 
zunanji minister Michael Spindelegger. Takšen predlog je za SLS popolnoma 
nesprejemljiv in je v popolnem nasprotju s sprejetim sklepom Državnega zbora RS. 
Poslanec SLS mag. Radovan Žerjav zato poziva slovensko politiko k aktivnemu 
spoštovanju Sklepa o zaščiti slovenskih interesov pri vključevanju Hrvaške v NATO, ki ga 
je na pobudo SLS 18. februarja 2009 sprejel Državni zbor RS in k delovanju slovenske 
politike v skladu s tem sklepom. SLS bo vztrajala, da kot pogoj za vstop Hrvaške v 
Evropsko unijo Hrvaška prekine s poskusi zasedanja slovenskega ozemlja ter poskusi, 
da bi Sloveniji odvzela teritorialni stik z mednarodnimi vodami. 
 
SLS ne sprejema in nasprotuje vsakršnim poskusom sprejemanja sklepov oziroma 
dokumentov, s katerimi bi se izničil sklep Državnega zbora RS o zaščiti slovenskih 
interesov pri vstopanju Hrvaške v NATO. Po neuradnih informacijah gredo še nekateri 
novi predlogi evropskega komisarja za širitev Olija Rehna za deblokado hrvaških 
pogajanj za vstop v Evropsko unijo v smeri poskusa, da se nekateri sklepi hrvaškega 
sabora, ki pomenijo potrjevanje stanja po hrvaški zasedbi delov slovenskega ozemlja in 
morja, izenačijo s sklepom Državnega zbora RS o zaščiti slovenskih interesov o vstopu 
Hrvaške v NATO. Za SLS je tako enačenje popolnoma nesprejemljivo, saj Hrvaška v 
svojem Saboru skuša legalizirati zasedbo delov slovenskega ozemlja in morja, Slovenija 
pa se je s sklepom v Državnem zboru RS opredelila do stanja, kakršno je bilo 25. 6. 
1991 in zavzela za njegovo vzpostavitev.  
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SLS O NAJ ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH IN EVROPSKI UNIJI V PRETEKLEM 

TEDNU 
 

Vodja PS SLS Jakob Presečnik na Cipru  
 

Vodja Poslanske skupine SLS Jakob Presečnik se je udeležil sestanka Pododbora za 
razvoj turizma Parlamentarne skupščine Sveta Evrope. Sestanek poteka od 26. do 28. 
marca 2009 v Limassolu na Cipru.  
Udeleženci iz vrst Sveta Evrope se bodo pogovarjali o tem, kako se spopasti z vplivom 
svetovne finančne in ekonomske krize na turizem, še posebej v območju Sveta Evrope. 
Trajnostni razvoj turizma na Cipru pa bodo predstavili ciprski minister za trgovino, 
industrijo in turizem, predsednik Organizacije za turizem na Cipru in generalni direktor 
Združenja ciprskih hotelov. Ob teh pomembnih temah se bodo dotaknili tudi ciprske 
ekonomije.   

O problemu Hrvaške in Slovenije prvič na ravni ministrov EU  

Razprava o reševanju meje med Slovenijo in Hrvaško ter zastoja Hrvaške na poti v EU se 
seli na ministrsko raven celotne EU. Evropski komisar za širitev Olli Rehn bo v soboto 
vse zunanje ministre EU pozval k podpori prizadevanjem za rešitev problema Hrvaške. 
Poleg tega je na srečanju s slovenskim in hrvaškim zunanjim ministrom predstavil nov 
kompromisni predlog o reševanju vprašanja meje in zastoja Hrvaške na poti v EU, o 
katerem je trojica  že opravila prvo razpravo.  

Obe strani bosta predlog preučili in se nanj kmalu odzvali, so sporočili v Evropski 
komisiji. Komisar Rehn ter ministra Samuel Žbogar in Gordan Jandroković se bodo spet 
sestali prihodnji teden, je po tretjem, tudi tokrat približno triurnem sestanku v Bruslju, še 
povedala Rehnova tiskovna predstavnica Krisztina Nagy.  

 

Olli Rehn 
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SLS O NAJ EKONOMSKO GOSPODARSKIH TEMAH TEDNA 
 

Rebalans proračuna je izrazito nevarčevalen  
 
Na novinarski konferenci v ponedeljek, 23. marca, je poslanec SLS mag. Radovan 
Žerjav predstavil stališče SLS do rebalansa proračuna. Rebalans, ki je pripravljen, je 
izrazito nevarčevalen. »Vlada RS bi s tem rebalansom morala privarčevati več in ta del 
nameniti investicijam za oživitev gospodarstva oziroma tistim investicijam, ki lahko v tej 
krizi dajo največjo dodano vrednost.« je dejal Žerjav.  
Velika zmagovalca pri varčevanju sta kabinet predsednika vlade in Državni zbor RS, prvi 
je privarčeval skoraj 11 odstotkov in drugi 4,21 odstotkov, medtem ko si je generalni 
sekretar Vlade RS privoščil za dober milijon višji proračun. Protikorupcijska komisija 
izstopa s 118 odstotnim povišanjem. Čeprav je po besedah mag. Radovana Žerjava to 
delno upravičeno, bi bilo v tej krizi 50 odstotno povečanje dovolj.  
»Pri sestavi tega rebalansa Vlada RS preprosto ni imela neke skupne strategije, nekega 
skupnega cilja, ki bi bil za vse porabnike enak. Več kot očitno je, da ne vedo, kako se je 
treba obnašati, ko je recimo neka gospodarska družba v krizi. Naša družba tokrat je v 
krizi in trdno sem prepričan, da bi se tokrat morali vsi temu ustrezno in primerno 
obnašati,« je še dodal Žerjav.  
Največje povečanje proračunov na ministrstvih imajo tisti ministri, ki so obenem tudi 
predsedniki strank, a hkrati žal ta ministrstva niso ključna za reševanje krize.  Prav tako 
pa je mogoče opaziti občutno povečanje nekaterih postavk nekaterih regijskih projektov 
v tistih regijah, ki so odločilno vlogo odigrale na zadnjih parlamentarnih volitvah. 
Nekatere od teh regij so dobile popolnoma nove postavke, ki jih v proračunu za leto 
2009 ni bilo.  
Več v video izjavi na http://www.youtube.com/watch?v=2pppoFkRzPc 
 
Vinjete so dobra začasna rešitev 
 
V zadnjih dneh se ponovno polemizira o smotrnosti in smiselnosti uvedbe vinjet v 
lanskem letu, ki je bilo hkrati leto državnozborskih volitev. Očita se, da je to bila 
predvolilna poteza in da močno ogroža finančno vzdržnost družbe DARS. SLS meni, da 
se v obeh primerih močno pretirava, saj so bili cilji in namen popolnoma jasni. Tedanja 
Vlada RS je želela povečati pretočnost na slovenskih avtocestah in hkrati narediti 
avtoceste bolj prijazne. Ob tem se seveda ni pozabilo na finančni prihodek. »Treba je 
namreč jasno predstaviti številke, in v SLS ne moremo razumeti, zakaj te številke 
nikakor ne morejo prodreti v javnost,« pravi poslanec SLS mag. Radovan Žerjav.  
 
Dejstvo je, da je bilo v letu 2007 pobranih za 210,6 mio evrov, od tega 118,7 mio evrov 
na osebnem prometu in 91,9 mio evrov na tovornem prometu. V letu 2008, v katerem 
smo imeli v Sloveniji pol leta v uporabi vinjete, je bilo pobranih 248,9 mio. evrov, kar je 
kar za 38,3 mio evrov več kot leto poprej. Od tega je bilo v osebnem prometu pobranih 
140,4 mio evrov, to pa je za 21,7 mio evrov več kot v letu, ko nismo imeli vinjet. Na 
tovornem prometu je bilo pobranih 108,5 mio evrov, kar je za 16,6 mio evrov več kot 
leto prej. SLS poudarja, da torej projekt vsekakor ni tako finančno zgrešen, kot se želi 
prikazati. V kolikor pa k temu dodamo še ne-izgradnjo dveh cestninskih postaj in ene, ki 

http://www.youtube.com/watch?v=2pppoFkRzPc
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je bila zgrajena v minimalni izvedbi, s čimer se je prihranilo cca. 10 mio evrov, je vse 
skupaj še toliko boljše. 
 
Do sedaj je bilo v letošnjem letu prodanih 740.000 letnih vinjet, kar prinese 40,7 mio 
evrov in 185.000 polletnih vinjet, kar znese 6,47 mio evrov. Vsega skupaj je bilo tako 
pobranih že za 47,1 mio evrov € vinjet in se nahajamo šele v mesecu marcu.  
 
Seveda je ta uvedba vinjet bila začasna rešitev, saj se je na Ministrstvu za promet RS 
intenzivno pripravljal projekt za uvedbo satelitskega cestninjenja, ki bi se v skladu z 
akcijskim načrtom Vlade RS, ki je predvideval uvedbo satelitskega cestninjenja za 
tovorna vozila že letos ter uvedbo satelitskega cestninjenja za osebna vozila za 
naslednje leto. Tik pred lanskimi državnozborskimi volitvami je bil dokončan razpis, ki 
pa se zaradi politične kulture ni objavil. Ne bi bilo pošteno, da bi se tik pred volitvami 
objavil tako pomemben razpis. Žal se z delom na tem projektu na Ministrstvu za promet 
v novi sestavi ni nadaljevalo. 
 
SLS poudarja, da gre pravzaprav za veliko manipulacijo, ko se trdi, da vinjete ogrožajo 
finančno vzdržnost družbe DARS. Finančna vzdržnost DARS bi namreč bila ogrožena v 
vsakem primeru tudi v primeru, če se lansko leto ne bi odločili za spremembo 
cestninjenja v osebnem prometu. Anuitete se za vračanje kreditov družbe DARS se iz 
leta v leto povečujejo in zato je iz leta v leto potrebnih več sredstev za pokrivanje teh 
anuitet. V letu 2018 se bo anuiteta približala 400 mio evrov. Sprašujemo se, kateri 
cestninski sistem bo lahko pokril takšne anuitete? Najbrž nobeden. V tem trenutku ne 
vidimo možnosti, da bi se cestninjenje, pa kakršnokoli že bo, podražilo za 100 %. Tudi 
če bi se, se postavlja vprašanje, kdo bi ob tako dragih cestninah sploh uporabljal 
avtoceste. Kot je znano, je višina pobrane cestnine funkcija cene in gostote prometa.  
 
S tem se odpira še eno pomembno vprašanje glede varnosti udeležencev v cestnem 
prometu. Poslanec SLS mag. Radovan Žerjav poudarja, da se je z uvedbo vinjet za 10 % 
do 40 % povečal promet po avtocestah. Na nekaterih cestninskih postajah pa celo za 
več kot 150 %. To pomeni, da se je uporaba avtocest bistveno povečala, kar ima za 
posledico tudi boljše stanje v prometni varnosti. »Ne sme se tudi pozabiti, da je v letu 
2008 bilo na slovenskih cestah za več kot 80 ljudi manj mrtvih kot v letu poprej,« še 
poudarja mag. Žerjav. 
 
Na osnovi navedenih dejstev je cestninjenje s pomočjo vinjet dobra začasna rešitev. 
Treba pa bo redno spremljati prilive iz cestnin in jih ustrezno spreminjati predvsem v 
tovornem prometu. Prav gotovo pa bo v letih, kjer bodo anuitete za vračanje kreditov 
družbe DARS najvišje, treba najti še kakšno rešitev za pokritje teh anuitet. 
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SLS O NAJ DOGAJANJU NA NIVOJU MESTNIH, OBČINSKIH IN REGIONALNIH 
ODBOROV SLS 

 
REDNA SEJA OO SLS ŽIROVNICA, 

ponedeljek, 9. marec 2009  
 

Predsednik OO SLS Žirovnica Franc Pfajfar je prisotne seznanil s trenutnimi aktivnostmi 
RO Zgornje in Spodnje Gorenjske. RO SLS je za kandidata na listi za volitve v Evropski 
parlament 2009 predlagal Janeza Podobnika in Marto Ciraj in sprejel sklep, da vodstvo 
SLS pripravi podrobno finančno poročilo. 
Občinski odbor SLS Žirovnica se v teh dneh že aktivno vključuje v priprave na junijske 
volitve, zato so na seji v sklopu priprav pregledali finančno stanje zadnjih dveh let in dali 
pobudo za specifikacijo stroškov, za katere v OO SLS Žirovnica nimajo računov. 
Na dnevnem redu je bila tudi točka o sklicu volilnega občnega zbora, na njem pa poleg 
volitev želijo število članov v upravnem odboru zmanjšati na pet. Občni zbor naj bi tako 
potekal v začetku aprila 2009. 
Člani so na redni seji sprejeli tudi sklep, ki so ga posredovali stranki: »Vodstvo SLS se z 
dopisom zaprosi za pregled finančnega stanja na računu OO SLS Žirovnica, ki je 
pomemben podatek pri pripravi občnega zbora.« 
Pod točko »Razno« so člani spregovorili o delovanju Nove generacije SLS, ki je v Žirovnici 
bila ustanovljena l. 2007. Žal podmladek ni več aktiven, vzrok je v nezanimanju novih 
članov in opustitvi aktivnosti iz centrale Nove generacije SLS. 
Prisotni so na koncu spregovorili tudi o lokalnih zadevah, in sicer o načrtovani poslovni 
coni v občini in pomanjkanju otroških igrišč in sprejeli sklep, da bodo na te probleme 
opozorili s člankom v občinskih novicah. 
 
 

VOLILNI OBČNI ZBOR OO SLS TREBNJE, 
petek, 20. marec 2009 

 
Otvoritev volilnega občnega zbora se je začela s kratkim kulturnim programom in 
nadaljevala z uvodnimi pozdravi gostov. Občnega zbora so se v Trebnjem poleg članov 
udeležili tudi gostje poslanec SLS v DZ RS Gvido Kres, župan Škocjana Anton Zupet in 
predsednik OO Nova generacija SLS Šentjernej Matjaž Košak.   
Po podanih poročilih organov in razpravi po njih je sledila razrešitev organov občinskega 
odbora ter volitve. Člani zbora so v glavni odbor izvolili 13 predstavnikov krajevnih 
skupnosti, med njimi tudi oba občinska svetnika Silvestra Prparja in Bogomira Mlakarja, 
predstavnika NG SLS Tomaža Gliho ter predstavnico SŽZ pri SLS Marjano Kužnik.  
 
Za podpredsednika so soglasno podprli dr. Jožeta Korbarja, za predsednika OO SLS 
Trebnje pa Matjaža Glavana. 
 
V programu dela za leto 2009 so zapisali, da se bodo okrepljeni z novimi mlajšimi in 
ambicioznimi člani še bolj zavzemali za krajane in skupaj z njimi gradili uspešno in 
ugledno občino Trebnje. 
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Občnega zbora so se udeležili (z leve proti desne): Anton Strah, poslanec SLS Gvido Kres, župan Škocjana 
Anton Zupet, novoizvoljeni predsednik OO SLS Trebnje Matjaž Glavan, njegov predhodnik Anton Zaletel, 
podpredsednik OO SLS Trebnje Jože Korbar ter Matjaž Košak, predsednik OO NG SLS Šentjernej. 

 
 
Bivši predsednik OO SLS Trebnje Anton Zaletel je s stiskom roke čestital novemu predsedniku Matjažu 
Glavanu. 
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REDNI OBČNI ZBOR OO SLS ŠENTJERNEJ, 
petek, 20. marec 2009 

 
Konec preteklega tedna je potekal še eden v vrsti občnih zborov, in sicer v Šentjerneju. 
Člani OO SLS Šentjernej so se ob 19. uri zbrali v prostorih priljubljene gostilne Pri 
Farovžu in po uvodnem pozdravnem nagovoru predsednika OO SLS Šentjernej Franca 
Hudoklina je sledila izvolitev organov občnega zbora – delovnega predsedstva, 
verifikacijske komisije, zapisnikarja in overovatelja zapisnika. Predsednik Franc 
Hudoklin je pod 3. točko predlaganega dnevnega reda uvrstil poročila predsednika, 
blagajnika in predsednika nadzornega odbora. Po razpravi na podana poročila so člani 
zbora sprejeli program dela za leto 2009 ter med drugimi bili seznanjeni z občinskimi 
načrti za letošnje leto. 
 

REDNI OBČNI ZBOR OO SLS RAČE – FRAM, 
petek, 20. marec 2009 

 
Redni letni občni zbor so pripravili tudi v Framu. Potekal je po ustaljenem dnevnem 
redu: pozdrav gostov, izvolitev organov občnega zbora, poročili predsednika OO SLS 
Rače – Fram Branka Ledineka in blagajnika, razprava po poročilih in aktualne politične 
teme. Zbora se je udeležila tudi županja sosednje občine in podpredsednica SLS Irena 
Majcen.  
Udeleženci občnega zbora so po zaključku poklepetali ob prigrizku in zaplesali ob zvokih 
glasbe. 
 

REDNI OBČNI ZBOR OO SLS MAJŠPERK, 
petek, 20. marec 2009 

 
Na petek, 20. marca 2009, so predsedniki OO SLS organizirali kar nekaj občnih zborov, 
med drugimi tudi v Majšperku. Občni zbor ni bil volilen, so pa na njem v poročilih 
predstavili delo občinskega odbora ter potrdili plan dela za leto 2009. OO SLS Majšperk 
bo sledil aktualnim lokalnim političnim temam in tudi pripravam na volitve v Evropski 
parlament 2009. Zbor članov je na srečanju med drugimi izvolil članice regijskega 
odbora SŽZ pri SLS, predsednik OO SLS Majšperk Cvetko Pepelnik pa je na točko 
dnevnega reda uvrstil tudi članarino SLS za leto 2009, saj so jo lahko člani poravnali na 
zboru. 
 

REDNI OBČNI ZBOR OO SLS DUPLEK, 
petek, 20. marec 2009 

 
Občni zbor v Dupleku kljub volitvam ni prinesel večjih sprememb v vodstvu, predsednik 
OO SLS Duplek tako ostaja Franjo Kosi.  
Po končanem uradnem delu zbora je sledilo družabno srečanje članov, simpatizerjev in 
gostov s pogostitvijo in prijetno glasbo. 
 
 
 
 
 



 

 11

REDNI LETNI OBČNI ZBOR OO SLS KIDRIČEVO, 
sobota, 21. marec 2009 

 
Člani in simpatizerji stranke SLS so se v Šikolah udeležili letnega občnega zbora. 
Predsednik OO SLS Kidričevo Mihael Žitnik je na dnevni red uvrstil poročila Izvršilnega in 
Nadzornega odbora OO SLS Kidričevo, udeleženci pa so soglasno sprejeli program dela 
in finančni plan za leto 2009. 
 

SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
 

Robert Kranjec je v nedeljo, 22. marca, dosegel vrhunsko tretje mesto na planiški 
velikanki. To so bile prve in hkrati zadnje stopničke v letošnji sezoni za slovensko 
reprezentanco, saj se je z nedeljsko tekmo sezona zaključila. Skočil je 212,5 metrov in 
si delil tretje mesto s Švicarjem Simonom Ammanom. Slovenski uspeh sta dopolnila 
Robert Hrgota, 22. mesto, in Primož Pikl, 23. mesto. Prvi je bil Finec Harri Olli z 219,5 
metri.  
 

 
vir: 24ur.com 
 
 

Izvrstna Petra Majdič nas je zopet razveselila. Na zadnji tekmi finala svetovnega 
pokala v Falunu je v prosti tehniki dosegla 12. mesto in s tem osvojila zgodovinsko 
drugo mesto v skupnem seštevku svetovnega pokala. To pa še ni vse, osvojila je tudi 
mali globus v skupnem seštevku sprintov. S temi rezultati je končala svojo najbolj 
uspešno sezono v karieri. V naslednji sezoni pa morda prvo mesto? 
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vir: 24ur.com 

 
Vedno odlični Mitja Petkovšek je dosegel novo zmago. V nedeljo je zmagal v 
nemškem Cottbusu s 15,775 točke na bradlji. Slovenska telovadka Adela Šajn pa je s 
13,675 točk osvojila bronasto kolajno.  
 

vir:delo.si 

vir: 24ur.com 
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NAJ LJUDSKE TEDNA 
 

V torek, 31. marca 2009, ob 20. uri bo na RTV Slovenija 1 program v finalu oddaje 
Piramida nastopil poslanec SLS mag. Radovan Žerjav. Za vstop v superfinale se bo boril 
z igralcem Marjanom Šarcem in nekdanjo ministrico Mojco Kucler Dolinar.  
 

 
 

Glasujte za mag. Radovana Žerjava že danes na spletni strani  
http://www.rtvslo.si/piramida/; sicer pa med samo oddajo na  *313*1# z mobilnih 
telefonov in na 090933011 iz stacionarnih telefonov.  

 

http://www.rtvslo.si/piramida/
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